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BR.0002.12.2015 

 
 

Protokół Nr XIV/2015 
 XIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 26 listopada 2015 r. 
XIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż na sesjach Rady Powiatu staramy się 
podkreślać różne miłe uroczystości, na dzisiejszej sesji składamy gratulacje radnej Annie 
Skrypoczka z okazji urodzenia dziecka. Młodej Mamie życzymy, aby swobodnie łączyła 
obowiązki radnej i macierzyńskie. Do życzeń dołączył się Starosta, który gratulacje złożył 
również od Klubu PSL. Radną uhonorowano kwiatami. 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku sesji. 
Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XIII sesji Rady Powiatu z dnia 29 października 2015 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Protokół XIII sesji Rady Powiatu z dnia 29 października 2015 r. został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek sesji : 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XIII sesji z dnia 29 października 2015 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o wynikach przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.   
7. Sprawozdanie z realizacji projektu „SORE działają w szkole – nowy model 

doskonalenia nauczycieli w powiecie giżyckim”.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Giżycku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Giżyckiego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub 

innych obiektów pływających. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi wg właściwości. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała radnych o  uwagi do porządku obrad. 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) W ramach Wieloletniego Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 
Drogowej na lata 2016-20120 zgłosiliśmy dwa projekty dotyczące przebudowy ul. 
Suwalskiej w Giżycku i kontynuację przebudowy drogi w Rydzewie. Koszt obu zadań 
wynosi po 2,5 mln  zł. Montaż finansowy wygląda w ten sposób, że dofinansowanie 
wynosi maksymalnie 50% zadania, a gminy, na terenie których realizowane są te 
inwestycje pokryją 50% kosztów udziału własnego. 

2) Przyjęliśmy projekt budżetu powiatu na rok przyszły, który w dniu 16 bm. został 
przekazany Radzie Powiatu i aktualnie jest omawiany na posiedzeniach komisji. 

3) Powołaliśmy dwie komisje egzaminacyjne do przeprowadzenia egzaminu na stopień 
nauczyciela mianowanego. Dotyczy to jednego nauczyciela kontraktowego w PORE, 
a drugiego w SOSW. 

4) Przyjęliśmy uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego od 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Mamry” w Giżycku dwóch działek o powierzchni łącznej 
79 m2 zajętych pod rondo przy ul. Wodociągowej i Jagiełły za kwotę 5.135 zł. 

5) Sprzedaliśmy działkę nr 201/10 o powierzchni 0,975 ha przy ul. 1 Maja za kwotę 
2 mln zł brutto. 

6) Odbyła się bardzo miła uroczystość poświęcenia i rozwinięcia sztandaru Zespołu 
Szkół Zawodowych; teraz wszystkie nasze szkoły posiadają sztandary. 

7) Gościliśmy mera Alitusa p. Vytautasa Grigaravičiusa  wraz z delegacją dyrektorów 
szkół Alituskich. W trakcie wizyty została podpisana umowa partnerska dotycząca 
projektu pn. „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Miasto Alytus” 
w ramach Programu Erasmus + Współpraca na rzecz innowacji i wymiany dobrych 
praktyk – partnerstwa strategiczne dla edukacji szkolnej. Partnerzy uczestniczący w 
projekcie: Partner wiodący – Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek 
Oświatowych, Administracja Miasta Alytus, Centrum Pomocy Pedagogiczno-
Psychologicznej w Alytus, Szkoła Podstawowa Dzukija w Alytus, Szkoła dla 
dorosłych i młodzieży w Alytus, Centrum Kształcenia Zawodowego w Alytus, 
Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji w Giżycku, Szkoła Podstawowa nr 4 
w Giżycku, Gimnazjum w Bystrym oraz Zespół Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych w Giżycku. 

8) W Olsztynie wyróżniający się samorządowcy z Warmii i Mazur otrzymali z rąk 
Wicewojewody Grażyny Kluge Honorowe Odznaki „Za Zasługi dla Samorządu 
Terytorialnego”. Wśród osób odznaczonych był również Wicestarosta Giżycki 
Mirosław Dariusz Drzażdżewski. 

9)  W ramach giżyckiego partnerstwa lokalnego, którego głównym animatorem jest P. 
Anna Skass, odbyło się bardzo ciekawe spotkanie z prof. Maciejem Perkowskim 
z Uniwersytetu Podlaskiego na temat partnerstwa publiczno – prywatnego, a wczoraj 
miało miejsce spotkanie przedsiębiorców z naczelnikiem Urzędu Skarbowego 
i kierownikiem Inspektoratu ZUS. 

10)  Do szpitala, na oddział OIOM, zakupiono 3 łóżka z materacami. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do sprawozdania Zarządu. 
H. Sarul zapytała jaki jest plan zagospodarowania przestrzennego w miejscu sprzedanej 
działki. 
Starosta odpowiedział, że działka nie jest jeszcze sprzedana, ale wylicytowana. Plan 
obejmuje budownictwo wielorodzinne z usługami i 80 arów na zieleń parkową. Niestety 
atrakcyjność działki mocno zmalała, trzykrotnie próbowaliśmy ją sprzedać, ale nie doszło to 
do skutku. Opłata z tytułu nieruchomości z przeznaczeniem na teren zielony jest taka sama 
jak za nieruchomość pod zabudowę. Deweloper ma koncepcję zagospodarowania całej 
działki. Spotkamy się z Burmistrzem na temat zmiany planu zagospodarowania terenu.  
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Innych pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Bronk  powiedział, że  Komisja Edukacji wypracowała projekt projektu regulaminu 
wynagradzania nauczycieli, który skierowany został  do związków zawodowych celem 
zaopiniowania.  
Radny poinformował, że na pewien czas wyłącza się z pełnienia funkcji Przewodniczącego 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu ze względów osobistych i poprosił Wiceprzewodniczącego 
Komisji radnego Jacka Łożyńskiego o pełnienie tej funkcji. 
 
Ad. 6. Informacja o wynikach przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.   
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła: 

1) Informację Urzędu Skarbowego w Giżycku z dn. 29 października 2015 r. w sprawie 
złożonych  oświadczeń majątkowych przez radnych oraz osób do tego zobowiązanych 
za 2014 rok – załącznik nr 3 do protokołu, 

2) Informację Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego we Wrocławiu w sprawie 
złożonych  oświadczeń majątkowych od osób do tego zobowiązanych za 2014 rok – 
załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji projektu „SORE działają w szkole – nowy model 
doskonalenia nauczycieli w powiecie giżyckim”.  
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż ten obszerny temat był szczegółowo 
prezentowany i omawiany na posiedzeniach komisji,  zwróciła się do radnych o uwagi 
do Sprawozdania. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się ze Sprawozdaniem nie 
zgłaszając uwag. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Giżycku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Uchwałą Nr VI.50.2015 z dnia 30 kwietnia 2015 roku Rada Powiatu w Giżycku podjęła 
decyzję w sprawie utworzenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. Postanowiono z dniem 
01 września 2015 r. w/w jednostkę włączyć w struktury istniejącego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego. Proponując włączenie Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii 
w struktury CKZiU kierowano się art. 62 ustawy o systemie oświaty, który brzmi „ Organ 
prowadzący szkoły różnych typów lub placówki może je połączyć w zespół”.  Wojewoda 
w trybie nadzoru nie stwierdził nieważności  Uchwały Rady Powiatu z dnia 30 kwietnia 2015 
i od 01 września 2015 r. Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii rozpoczął działalność. 
01.10.2015 r. Kurator Oświaty w Olsztynie wyraził jednak wątpliwości formalno – prawne 
w zakresie włączenia MOS w struktury CKZiU opierając się na art. 62a, który zawiera 
katalog szkół i placówek  mogących wchodzić w zespół zwany „ centrum kształcenia 
zawodowego i ustawicznego”. Są to szkoły dla dorosłych, szkoły prowadzące kształcenie 
zawodowe lub placówki, o których mowa w art. 2 pkt. 3a (placówki kształcenia 
ustawicznego, placówki kształcenia praktycznego oraz ośrodki dokształcania i doskonalenia 
zawodowego, umożliwiające uzyskanie i uzupełnienie wiedzy, umiejętności i kwalifikacji 
zawodowych).  Pomimo tego, że w rozumieniu art. 62 ustawy o systemie oświaty CKZiU jest 
zespołem, art. 62a wyklucza funkcjonowanie w jego strukturze Młodzieżowego Ośrodka 
Socjoterapii i należy go wyłączyć z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego. 
Zgodnie z art.19 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja 1991 r.  o związkach zawodowych (Dz. U. 
z 2014 r., poz. 167 z późn. zm.) projekt uchwały skierowano do zaopiniowania przez związki 
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zawodowe ZNP Oddział w Giżycku oraz Międzyzakładową Organizację Związkową 
Pracowników Oświaty NSZZ ,,Solidarność”, które projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Edukacji Kultury i Sportu  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Spraw Społecznych zapoznały się, ale 
nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
H. Sarul stwierdziła, że jej zdaniem, jednostkę pod nazwą Młodzieżowy Ośrodek 
Socjoterapii tworzy się na siłę i w jakimś dziwnym celu, jest przeciwna jej utworzeniu, 
uważa, że warto byłoby w przyszłości, w dziedzinie oświaty działać rozważnie. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała Nr XIV.91.2015 w sprawie wyłączenia z Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Giżycku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii została podjęta – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Obowiązująca w chwili obecnej uchwała nr II.15.2014 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 19 
grudnia 2014 r. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Giżyckiego, określa grafik dyżurów aptek umożliwiający dostępność 
świadczeń w porze nocnej oraz w niedziele i inne dni ustawowo wolne od pracy od dnia 
1 stycznia do dnia 31 grudnia 2015 r. W związku ze zbliżającym się końcem roku należy 
określić grafik dyżurów aptek na rok 2016. Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001 r. Prawo farmaceutyczne (Dz. U. z 2008 r. Nr 45, poz. 271 z późn. zm.) rozkład godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na danym terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, 
po zasięgnięciu opinii wójtów (burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu 
i samorządu aptekarskiego. 
Starosta poprosił o przyjęcie autopoprawki: w załączniku Nr 1 poz. 10 i 11 należy wykreślić 
słowo „PZF”. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Edukacji Kultury i Sportu  zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
L. Należyty powiedziała, iż na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych zwróciła uwagę, iż 
apteka przy ul. Wojska Polskiego nie nazywa się już „Pod Żaglami”, ale w dokumencie nad 
którym pracujemy pozostaje nadal, gdyż zmiana w porę nie została zgłoszona do Starostwa. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV. 92.2015  w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statku lub innych obiektów pływających. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 



5 
 
W dniu 01 stycznia 2012 roku weszła  w życie ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 r.                     
o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych (Dz. U. z 2011 r. Nr 208, 
poz. 1240, z późn. zm.). Ustawa ta stanowi, że usuwanie statków i innych obiektów 
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu oraz prowadzenie 
strzeżonego portu lub przystani lub parkingu strzeżonego należy do zadań własnych powiatu. 
Starosta realizuje te zadania przy pomocy powiatowych jednostek organizacyjnych lub 
powierza ich wykonanie zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo 
zamówień publicznych (Dz. U. z 2013 r., poz. 907, z późn. zm.). Opłaty za usunięcie 
i przechowywanie statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych 
na terenie powiatu giżyckiego stanowią dochód własny powiatu. Wysokość tych opłat ustala 
corocznie Rada Powiatu w drodze uchwały na podstawie art. 31 ust. 1 ustawy z dnia 18 
sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych (Dz. U. z 
2011 r. Nr 208, poz. 1240, z późn. zm.). Wysokość tych opłat  nie może być wyższa niż 
maksymalna kwota opłat wskazana w art. 31 ust. 2 ww. ustawy. Maksymalne stawki opłat 
ulegają corocznej zmianie na następny rok kalendarzowy  w stopniu odpowiadającym 
wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, 
w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz  Edukacji Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV.93.2015 w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
statku lub innych obiektów pływających została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiana uchwały Rady Powiatu w Giżycku Nr XI.69.2015 z dnia 27 sierpnia 2015r. związana 
jest z przekazaniem informacji o niewykorzystanych środkach przez Powiatowy Urząd Pracy 
w Giżycku. W związku z tym dokonaliśmy analizy potrzeb, które wskazują na brak 
wystarczającej ilości środków na  zadania  z zakresu rehabilitacji społecznej.  W związku ze 
zbliżającym się końcem roku kalendarzowego i potencjalnie krótkim czasie na realizację 
barier funkcjonalnych niewykorzystane środki zarówno z Powiatowego Urzędu Pracy jak 
i niewykorzystane środki przeznaczone uprzednio na likwidację barier funkcjonalnych, 
turnusów rehabilitacyjnych, sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych 
zwiększamy na dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych. 
Końcowy podział środków obrazuje poniższa tabela: 
 
L.p                   Nazwa zadania  Plan  2015 zmiany Po zmianach 
1 2 3   

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty 
i usługi rynku pracy na rzecz osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie 
pozostających 
w zatrudnieniu   (art. 11) 

88.000,00  -9.948,60 78.051,40 

2. Finansowanie kosztów szkolenia 10.000,00 -4.393,00 5.607,00 
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i przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych (art.40)- zlecenie usługi 
szkoleniowej 

3. Zwrot kosztów zatrudnienia pracowników 
pomagających pracownikowi 
niepełnosprawnemu w pracy (art.26d) 

4.000,00 -2.725,00 1.275,00 

4. Zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy 
(art.26e) 
 

70.000,00 X 70.000,00 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej 

172.000,00  -17.066,60 154.933,40 

5. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

769.800,00 
 

X 769.800,00 

6. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów 
w turnusach rehabilitacyjnych  

50.000,00 
 
 

-3.323,00 46.677,00 

7. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych,  
w komunikowaniu się i technicznych, 
w związku z indywidualnymi potrzebami osób 
niepełnosprawnych 

129.481,00 -4.498,00 124.983,00 

8. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

7.800,00 
 

-1.793,92 6.006,08 

9. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 
i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

442.764,00 
 

+ 26.681,52 469.445,52 

Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 
rehabilitacji społecznej 

1.399.845,00 
  

X 1.416.911,60 

  
OGÓŁEM 

1.571.845,00  X 1.571.845,00 

 
Radni zapoznali się z pozytywną opinią  Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych  na temat powyższych zmian -  załącznik nr 9 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja  Edukacji Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV.94.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
  
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
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(poniższe zestawienie zawiera autopoprawkę Zarządu, z którą radni zapoznali się na 
komisjach) 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.80130 – zmiana dotyczy projektów realizowanych z udziałem środków europejskich 
pn.:  

� „Zagraniczne praktyki szansą na rozwój kompetencji przyszłych pracowników  branży 
gastronomiczno-hotelarskiej” i polega na przesunięciu na rok bieżący działań 
zaplanowanych wcześniej na rok 2016 (zwiększenie o kwotę 211 zł), 

� "Synergia na rzecz NEET-sów i kształcenie dualne" (zwiększenie dofinansowania 
o kwotę 16.160 zł). 

Rozdz.80146 – zmiana dotyczy projektu realizowanego z udziałem środków europejskich pn. 
„Nowoczesne metody nauczania drogą do poprawy jakości kształcenia” i wynika 
z zastosowania innego kursu euro w momencie sporządzania planu finansowego projektu 
(zwiększenie o kwotę 71 zł). 
Wydatki: 
Rozdz.80134, 80140, 85407 i 85421 – dotyczy przeniesień nadwyżek środków w planach na 
wynagrodzenia i składki od nich naliczane z Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych 
(o kwotę 1.901 zł) i Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego (o łączną kwotę 
37.000 zł) do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego (o 48.901 zł) oraz przeniesień 
w planie na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych (w ramach CKZiU między 
rozdziałami klasyfikacji budżetowej) . 
Rozdz.80146 – zmiana dotyczy projektu realizowanego z udziałem środków europejskich pn. 
„Wielojęzyczność II LO kluczem do Europy” i polega na przesunięciach między paragrafami 
tego planu w celu zabezpieczenia środków na działania projektowe (kurs językowy – co 
wymaga utworzenia nowych paragrafów). 
Rozdz.80147 – dotyczy przesunięć między paragrafami planu Powiatowego Ośrodka 
Rozwoju Edukacji w celu zabezpieczenia środków na zakup komputerów i nowego programu 
do obsługi biblioteki pedagogicznej. Rozdz.92195 i 92695 – dotyczy przesunięć środków w 
celu wypłaty wynagrodzeń  dla sędziów zawodów sportowych, zakupu pucharów oraz 
pokrycia kosztów zabezpieczenia medycznego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji Kultury i  Sportu  oraz Spraw Społecznych zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV.95.2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015 
została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi wg właściwości. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Dnia 16 listopada 2015r wpłynęła do Rady Powiatu w Giżycku skarga w formie dokumentu 
elektronicznego za pośrednictwem epuap na działania Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Giżycku. Skarga została przekazana na ręce Przewodniczącej Rady Powiatu 
w Giżycku przy piśmie przewodnim podpisanym przez Panią Edytę Gadomską p.o. 
Kierownika Oddziału w Biurze Wojewody, działającej z upoważnienia Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego. Skarga została złożona przez mieszkańca Kruklanek w dniu 
7 listopada 2015r. do Warmińsko- Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie. Skarga 
dotyczy zadań wykonywanych przez powiatową inspekcję nadzoru budowlanego, które są 
zadaniami zleconymi z zakresu administracji rządowej. W myśl art. 229 pkt 2 cyt. na wstępie 
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ustawy KPA rozpatrywanie skarg dotyczących zadań lub działań z zakresu inspekcji nadzoru 
budowlanego należy do administracji rządowej wyższego stopnia. Organem wyższego stopnia 
w stosunku do powiatowego inspektora nadzoru budowlanego zgodnie z art. 80 ust.2 pkt 2 
ustawy z dnia 7 lipca 1994r prawo budowlane (Dz.U. z 2013r,poz.1409 z późn. zm.) jest  
Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego, działający przy Wojewodzie w ramach 
wojewódzkiej administracji zespolonej. Zatem zgodnie z art. 229 pkt 2 KPA skargę należy 
przekazać według właściwości rzeczowej do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Olsztynie celem jej rozpatrzenia. 
Starosta uzupełnił informację, o którą zapytali radni na posiedzeniu Komisji Spraw 
Społecznych: pierwsza skarga  z dnia 17 stycznia 2015 r. została przekazana do Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego w dniu 2 lutego 2015 r., 7 lutego 2015r. PINB pismo 
pokwitował  – o czym skarżący został poinformowany. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV.96.2015 w sprawie przekazania skargi wg właściwości została podjęta – 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 14. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  poruszyła następujące sprawy: 

1) Przedstawiła pismo Zarządu Dróg Powiatowych SB.073.38.2015 z dnia 03.11.2015 r. 
-  odpowiedź  w sprawie kontynuacji budowy chodnika i ścieżki rowerowej przy 
drodze Giżycko  – Kożuchy Wielkie oraz remontu chodnika przy drodze Sulimy - 
Kruklanki; 

2) Przedstawiła Stanowisko Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 29.10.2015 r. w sprawie 
realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na 
odcinku Kętrzyn – Giżycko; 

3) Przedstawiła Deklarację Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 19.11. 2015 r. w sprawie 
realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na 
odcinku Kętrzyn – Giżycko; 

4) Przedstawiła pismo mieszkańca Giżycka z dn. 8.11.2015 r. w sprawie legalizacji 
drewnianego zadaszenia tarasu; 

5) Przedstawiła odpowiedź P. Elżbiety Bartniczak Zarządcy Przymusowego w Giżyckim 
Szpitalu na zaproszenia na komisje i sesję Rady Powiatu , iż nie może uczestniczyć 
w posiedzeniach ze względu na obowiązki służbowe.  

6) Poinformowała o terminach  grudniowych posiedzeń: 
• 14 grudnia posiedzenie Komisji Spraw Społecznych, 
• 15 grudnia posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 
• 16 grudnia posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
• 22 grudnia sesja Rady Powiatu. 

 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że na posiedzeniu 7 grudnia Zarząd przedyskutuje 
sprawę naszego udziału w przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn – 
Giżycko. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 15. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 15.50 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
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Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
Barbara Mikołajczyk        Monika Ł ępicka-Gij  


